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Ponovio pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH na 48. sjednici, održanoj 23. 5. 2013., a 

koje glasi: „Koliko u Bosni i Hercegovini ima registriranih povratničkih kućanstava koja su 

obnovljena i gdje žive ljudi a da nemaju električnu energiju? Koliko ih je u Federaciji BiH a 

koliko u RS-u? I kada će se završiti njihova elektrifikacija? Znači, interesira me konkretno 

koji je to broj? Da li ministarstvo raspolaže pravim brojem kućanstava koja još uvijek nemaju 

električnu energiju? Znači, volio bih pravi i konkretan odgovor.“  
 


